
Norsk Bobilforening Region Nordland        Referat styremøte 14.08.2024 
 
Deltatt: Per Hansen, Reidar Jørgensen, Åshild Parr.  Øyvind Arntsen. Ikke møtt Stein Erik Hovind  
 
Sak nr. 10/24-25 Godkjenning av innkalling til styremøte 
Vedtak: Innkalling godkjent 
 
Sak nr. 11/24-25 Godkjenning av saksliste 
Vedtak: Saksliste godkjent 
 
Sak nr. 12/24-25 Registrering i Brønnøyregistret. 
Vedtak: Papirene sendt til Brønnøyregistret og venter på signering. Ser ut som noen ikke har fått mail 
fra Altinn. 
 
Sak nr. 13/24-25 Budsjett halve 2024 og hele 2025 
Vedtak: Så snart alle tilganger til kontoer og oversikten over beholdning er i orden får kasserer i 
samarbeid med leder i oppdrag å lage budsjetter. 
 
Sak nr. 14/24-25  Vara til delegater 
Vedtak: Øyvind Arntsen stiller som første vara. 
 
Sak nr. 15/24-25  Valgkomite 
Vedtak: Leder har sendt ut forespørsmål til medlemmene om noen kan tenke seg å sitte i 
valgkomiteen. Det jobbes videre med denne saken frem mot neste styremøte. To forslag kom frem 
under møtet. 
 
Sak nr. 16/24-25  Årsmøte og årsmøtetreff 2025 
Vedtak: Styret tar Reidar Jørgensens orientering til etterretning. 
 
Sak nr. 17/24-25  Fårikåltreff. 
Vedtak: Styret tar leders orientering om fårikåltreff i Herringen 13.-15.september til orientering. 
 
Sak nr. 18/24-25  Årshjul. 
Øyvind Arntsen har kommet med forslag om å lage et årshjul. Dette er et meget godt forslag og som 
gjør jobbingen i styret mere forutsigbart. Dette bør inneholde datoer for styremøter, arrangement vi 
bør delta på, treff osv. 
Vedtak: alle i styret får i oppdrag å komme med innspill til Øyvind Arntsen om saker som bør stå i 
hjulet. Øyvind setter opp et forslag til neste møte som vi diskuterer og vedtar da. Nye ting kan senere 
settes inn. 
 
Sak nr. 19/24-25:  Møteplan og plattform for møtene. 
Vedtak: Neste to styremøter blir 9.oktober og 27.november på Google. Åshild kaller inn. 
 
Sak nr. 20/24-25  Eventuelt 
Reidar tok opp sine planer om et treff på Hennes i Hadsel i løpet av våren. Dette synes styret er et 
meget bra forslag som han må jobbe videre med. 
Per orienterte om LS møte på Stange.  
Øyvind etterspurte orientering om økonomi og korspondanse på styremøtene. Dette lovet kassereren 
og leder å ordne så snart vi hadde fått kontoer etc overført. 
 
Per Hansen 
Leder Region Nordland. 



 
 


